
ACTA DE LA REUNIÓ DEL PLE DE L’AJUNTAMENT D’ARTÀ 
Caràcter: extraordinari urgent 
Data: 12 de setembre de 2001 
Horari: 20 hores 
Lloc: sala de sessions de l’Ajuntament 
 
Hi assisteixen: 
Montserrat Santandreu Ginard, batle 
Joan Amorós Bauçà, regidor 
Elvira Piris Quetglas, regidora 
Jerónimo Ginard Ginard, regidor 
Antònia Tous Ginard, regidora 
Jaime Sureda Bonnín, regidor 
María Antonia Sansó Navarro, regidora 
Francisco Javier Forteza Hidalgo, regidor 
José Silva Jiménez, regidor 
Pere Llinás Morey, regidor 
Magdalena Fuster Lorenzo, regidora 
Apol·lònia Genovard Servera, regidora 
Julen Adrián Gorostiza, regidor 
Celia Martínez-Piñeiro de Urquiza, secretària 
 
Ordre del dia 
1. Ratificació de la urgència de la sessió. 
2. Aprovació, si s’escau, de l’adjudicació del Servei d’Educació Infantil de primer cicle. 
3. Ratificació de l’acord de la Comissió de Govern de 3 de setembr de 2001: festes locals de 2002. 
4. Aprovació, si s’escau, de la sol·licitud per incloure la 5a fase de l’obra Renovació de la xarxa de 
canonades de l’abastament i sanejament d’Artà en el Pla d’obres i serveis de l’any 2002. 
5. Aprovació, si s’escau, de la cessió dels terrenys a la Conselleria d’Educació i Cultura per construir una 
nova escoleta a la Colònia de Sant Pere. 
6. Aprovació, si s’escau, del Conveni entre l’Ajuntament d’Artà i Repsol per dotar d’una instal·lació de 
subministrament de gas propà per canalització el municipi d’Artà. 
7. Aprovació, si s’escau, de la moció de reivindicació contra el Govern central sobre la restitució de la xarxa 
ferroviària de Mallorca. 
8. Aprovació, si s’escau, de la moció d’adhesió a la jornada del dia sense cotxe. 
Desenvolupament de la sessió 
1. Ratificació de la urgència de la sessió 
El batle exposa que la urgència de la sessió és per donar celeritat al punt número 2 de l’ordre del dia, perquè 
el curs escolar s’inicia demà dijous i perquè el Servei d’Educació Infantil de primer cicle comenci el proper 
dilluns. 
Per assentiment de tot els reunits, s’acorda ratificar la urgència de la sessió. 
2. Aprovació, si s’escau, de l’adjudicació del Servei d’Educació Infantil de primer cicle 
El batle exposa que el Ple de l’Ajuntament va aprovar el Plec de clàusules economicoadministratives, del 
qual se’n va publicar el corresponent edicte del concurs en el BOIB i, durant el termini de presentació 
d’ofertes, l’empresa AIXA, SCL en va presentar una. 
La proposta és adjudicar el Servei d’Educació Infantil de primer cicle a l’empresa AIXA, SCL, tenint en 
compte que alguns punts no compleixen el Plec de condicions. A causa de la urgència de la implantació del 
servei esmentat, hi ha la possibilitat de revisar el Plec de condicions i del seu compliment per part de 
l’empresa adjudicatària. 
El portaveu del PP, Sr. Sureda, manifesta que només hi ha una oferta i exposa que, a causa de la celeritat 
del procés, han sortit deficiències en el Plec de condicions, ja que s’ha exigit el compliment del RD 
1004/1991, de 14 de juny, que encara no està en vigor. Però, com que hi ha una sola plica, se’ls pot donar un 



vot de confiança. 
La portaveu d’UM, Sra. Genovard, exposa que dóna el seu vot a l’oferta presentada per AIXA, SCL, a 
causa de la urgència perquè comenci a prestar-se el servei. 
El portaveu d’EU/EV, Sr. Adrián, comenta que s’ha de veure la situació en el seu context. 
L’Equip de Govern no tenia idea de municipalitzar aquest servei, però una sèrie d’esdeveniments que s’han 
encadenat han estat els determinants que han forçat a l’Equip de Govern a municipalitzar el servei. 
El Plec de condicions no estava informat pels Serveis Educatius municipals i té deficiències formals. En 
aquest Plec, no es preveu el mes de vacances. No obstant això, s’ha d’aprovar aquesta oferta perquè no 
n’hi ha d’altra. 
El portaveu esmentat considera que, si hagués tengut temps, s’hagués pogut declarar desert el concurs i 
aprovar-ne un altre per procediment negociat. 
Ara és una situació d’emergència i votarà a favor de l’adjudicació. Considera que incomplir la titulació no és 
un problema greu, perquè sap de l’experiència de l’empresa AIXA, SCL. 
Finalment, manifesta, el portaveu esmentat, que l’objectiu és donar un servei de qualitat. 
El portaveu d’EU/EV exposa que ha d’existir el compromís de l’Equip de Govern per renegociar el Plec de 
condicions amb el Pressupost corresponent a l’exercici de 2002. 
El batle contesta al portaveu d’EU/EV i li diu: 
“Els problemes de l’educació a la Colònia de Sant Pere, l’Equip de Govern va detectar-los el primer any de 
legislatura i vénen d’enrere. A la Colònia hi havia una escola unitària amb un espai reduït i una sola mestra i 
la continuïtat d’aquest servei a la Colònia ja obligava a fer un plantejament seriós de cara al futur. 
L’any 2000 es començaren a fer reunions amb els pares i gestions amb la Conselleria per aconseguir un 
segon mestre i un mestre d’anglès (a Na Caragol hi ha un determinat nivell d’anglès). La Conselleria sempre 
ens ha assegurat que el problema era l’espai i que, en haver-hi dues aules, es tendria el segon mestre, per la 
qual cosa des de l’Ajuntament (Equip de Govern) ens començarem a moure en aquest sentit. 
El mateix any es pensa en la possibilitat de fer un canvi amb el dispensari mèdic, que és una mica més gran i 
podia contribuir a mitigar el problema de forma provisional. 
Aquesta possibilitat es descarta quan apareix la possibilitat de comprar el solar i l’Equip de Govern no la 
desaprofita. És un bon lloc per ubicar-hi l’escoleta, permet encabir-hi una escoleta suficient per a la Colònia 
i, a més, és un lloc cèntric, prop de la biblioteca i del parc. Es mantenen converses amb la Conselleria, 
aquesta dóna el seu vistiplau per pagar la part proporcional del projecte. Encarrega la feina a un arquitecte 
per a una nova escola infantil a la Colònia. 
Entretant, durant el curs 2000/2001 i davant la problemàtica d’un sol mestre, problemàtica que no pot 
resoldre la Conselleria, l’Equip de Govern pensa en la possibilitat de pagar un mestre de suport. La 
Conselleria no permet aquest mestre durant les hores lectives; i aleshores es fa un suport en horari 
extraescolar. Això suposa la contractació d’una persona i la supervisió del SEM, però la qualitat 
d’ensenyament a la Colònia s’incrementa. Tot això es fa amb el consens dels pares. 
Apareix la possibilitat d’un segon solar per ubicar-hi l’escoleta. Mentre s’estudia aquesta possibilitat, 
existeixen pressions de tot tipus, sobretot polítiques. L’Equip de Govern ha de fer feina amb aquestes 
pressions i, finalment, es decideix, perquè l’espai és més gran i perquè la Conselleria ho recomana en vistes 
al futur, a ubicar l’escoleta en aquest segon solar, malgrat que encara no sigui propietat de l’Ajuntament. 
S’acceleren les gestions, perquè aquest solar pugui ser propietat de l’Ajuntament i la Conselleria continua 
fent feina amb el projecte de la nova escoleta dins la nova ubicació. 
El curs escolar 2001/2002 es va fent més a prop. Sorgeixen dues necessitats paral·leles. Per una banda 
trobar un espai més gran i adequat per a l’escola dels més grans i constituir un bon servei per al primer cicle 
(1-3 anys). Es mantenen converses amb Promenuts i amb l’AMPA, i es decideix seguir un camí que ara 
sembla que arriba a un determinat punt: es començarà amb dos mestres a Ses Minyones, amb les quals 
l’Ajuntament ha arribat a un acord, i s’obrirà la guarderia amb la cooperativa Aixa. El resultat ens sembla 
satisfactori. 
Per una altra banda, les converses amb l’AMPA de la Colònia han estat constants, malgrat alguns 
enfrontaments entre els pares. El batle i la regidora han hagut d’acudir a la Colònia per restablir l’equilibri i 
per animar els pares perquè mantenguessin els seus fills a la Colònia i tenguessin paciència en benefici de 
tots per la continuïtat del servei. L’Equip de Govern sempre ha cregut que l’educació a la Colònia era 



prioritària per mantenir la bona dinàmica dels seus habitants, incrementar i millorar els seus 
serveis i per fomentar un nucli dinàmic que possibilitàs el futur d’aquesta població en tots els 
sentits. 
El més fàcil i menys problemàtic, com algun centre d’Artà ens ha suggerit, hauria estat posar un bon sistema 
de transport, perquè els nins poguessin venir a Artà i afavorir un sistema privat de guarderia o deixar que les 
monges se n’encarregassin (amb les monges de la Colònia també s’ha arribat a un acord consensuat). 
Arribar fins aquí on som no ha estat gens fàcil, i més quan, en tot plegat, hi intervenen diferents 
administracions i institucions: Ajuntament, Conselleria, AMPA, Promenuts, Fundació Minyones, Monges de 
la Caritat, el regidor d’EU/EV, proveïdors de mobiliari, instal·ladors i picapedrers. 
Sembla que tot això ningú ho reconeix i tan sols ha motivat crítiques. 
L’important, però, com a mínim per a l’Equip de Govern, és que: 
- comptarem amb un nou servei d’escoleta. 
- l’escoleta d’infantil compta amb unes noves dependències que permetran 2 mestres i més espai per als 
nins de la Colònia. 
- es construirà una nova escola i consolidarem una escola de futur per a la Colònia que garantirà escoleta 
per molts anys. 
Tot aquest rosari d’actuacions, qui les ha hagut de fer, gestionar i negociar, és L’EQUIP DE GOVERN. 
Com sovint han de repetir al representant d’EU/EV, una cosa són els desitjos i una altra les possibilitats reals 
per concretar aquests desitjos. 
EU/EV, des de l’oposició, i sota cap responsabilitat, es pot permetre fer totes les propostes que vulgui, 
perquè, simplement, no n’ha de donar comptes a ningú i es queda tan “panxo”. 
El portaveu d’EU/EV, Sr. Adrián, manifesta que pensava que es desprendria un final diferent a l’exposició 
del Sr. Batle. Opina que hi ha una manca de transparència en l’actuació de l’Equip de Govern. En canvi, 
l’actuació d’EU/EV ha estat transparent, fins i tot va parlar amb la regidora de Cultura i aquesta el va 
menysprear. 
Finalment, el portaveu esmentat pregunta: com és que no l’entén ningú a l’Equip de Govern? 
El portaveu d’EU/EV pregunta si s’ha subsanat el problema del personal oferit per Aixa en la seva oferta. 
La secretària li diu que s’ha rectificat el projecte d’educació infantil ofert per Aixa, en el sentit que a 
l’escoleta d’Artà hi treballaran tres educadors a temps complet. 
La regidora de Cultura, Sra. Piris, manifesta que l’Equip de Govern ha tengut voluntat per trobar una solució 
al tema de l’escoleta de la Colònia. 
També li diu, al portaveu d’EU/EV, que aquesta proposta no ha estat tan malament per a la resta de 
l’oposició. 
Exposa, la regidora esmentada, que en el tema d’educació, a Artà, l’Equip de Govern anava al seu ritme i 
que, si no hagués estat per la Colònia, s’hauria pogut revisar abans el Plec de condicions. 
Després d’una llarga deliberació, i una vegada que el batle s’absenta de la votació per ser motiu de 
recusació, els reunits acorden, per unanimitat: 
1. Declarar vàlida la licitació i adjudicar, definitivament, el contracte del Servei d’Educació Infantil de primer 
cicle a l’empresa Aixa, SCL, pel preu de 16.450.000 PTA/anuals (98.866, 49 €) i segons les condicions que 
s’assenyalen en l’oferta. 
. 
2. Procedir a la devolució de la garantia provisional presentada. 
3. Notificar a l’empresa adjudicatària que, en el termini de deu dies a partir d’haver rebut la notificació 
d’aquest acord, ha de presentar el document que acrediti la constitució de la garantia definitiva i s’ha de 
formalitzar el contracte administratiu corresponent. 
4. Comprometre’s a renegociar el Plec de condicions amb el Pressupost de l’any 2002. 
3. Ratificació de l’acord de la Comissió de Govern de 3 setembre de 2001: festes locals de 2002 
El batle exposa que la Comissió de Govern, en la sessió de dia 3 de setembre, va designar les següents 
festes locals per a l’any 2002: 
a) Festes locals del nucli d’Artà: 
- 17 de gener, Sant Antoni. 
- 6 d’agost, Sant Salvador. 



b) Festes locals del nucli de la Colònia de Sant Pere: 
- 1 d’abril, dilluns de Pasqua. 
- 29 de juny, Sant Pere. 
El batle exposa que, segons el que estableix el Decret 75/1998, de 31 de juliol, es va trametre l’acord a la 
Conselleria de Treball i Formació de la comunitat autònoma de les Illes Balears. 
Després d’una breu deliberació, els reunits acorden, per unanimitat: 
1. Ratificar l’acord de la Comissió de Govern de 3 de setembre de 2001 relatiu a la designació de les festes 
locals per a l’any 2002. 
4. Aprovació, si s’escau, de la sol·licitud per incloure la 5a fase de l’obra Renovació de la xarxa de 
canonades de l’abastament i sanejament d’Artà en el Pla d’obres i serveis de l’any 2002 
El batle exposa que, atès que el Ple del Consell de Mallorca va aprovar el Pla plurianual corresponent als 
anys 2000/01/02/03, en el qual s’inclou aquest Ajuntament amb les obres següents: 
Renovació de la xarxa de canonades de l’abastament i sanejament d’Artà. 
Condicionament de dues pistes de tennis. 
Atès que el Consell de Mallorca va autoritzar aquest Ajuntament a contractar i executar el total de l’obra 
Condicionament de dues pistes de tennis durant l’exercici de 2001; 
Es proposa sol·licitar al Consell de Mallorca incloure en el Pla d’obres i serveis corresponent a l’any 2002 la 
5a fase de l’obra Renovació de la xarxa de canonades de l’abastament i sanejament d’Artà, amb un 
pressupost total de 75.000.000 PTA (450.759,08 €). 
El portaveu del PP, Sr. Sureda, està d’acord, considera que és una obra molt necessària i que l’Equip de 
Govern hauria de prioritzar-la. 
Finalment, demana a l’Equip de Govern que tengui un plantejament clar de quan s’iniciarà l’obra. 
El batle exposa que s’haurà de renegociar el conveni signat amb el Consell de Mallorca perquè se 
subvencioni aquest macroprojecte, sense estar subjecte a subvencions de la comunitat autònoma i del MAP. 
La portaveu d’UM, Sra. Genovard, i el portaveu d’EU/EV, Sr. Adrián, manifesten la seva conformitat. 
Després d’una breu deliberació, els reunits acorden, per unanimitat: 
1. Sol·licitar al Consell de Mallorca incloure en el Pla d’obres i serveis corresponent a l’any 2002 la 5a fase 
de l’obra Renovació de la xarxa de canonades de l’abastament i sanejament d’Artà, amb un pressupost 
total de 75.000.000 PTA (450.759,08 €), segons el projecte redactat per l’enginyer industrial Martí Vila 
Jaume, dels Serveis Tècnics del Consell de Mallorca. 
2. Trametre aquest acord al Consell de Mallorca. 
5. Aprovació, si s’escau, de la cessió dels terrenys a la Conselleria d’Educació i Cultura per 
construir una nova escoleta a la Colònia de Sant Pere 
El batle exposa que, una vegada que s’ha aclarit la ubicació de la nova escoleta de la Colònia de Sant Pere, 
la Conselleria d’Educació i Cultura ha encarregat el projecte per a la seva construcció i, com a requisit previ, 
s’ha d’aprovar la cessió dels terrenys per dur-hi a terme la construcció: es tracta d’un solar de 2.000 m2 que 
s’inclou en el Pla parcial de les parcel·les 82 i 83 de la Colònia de Sant Pere. 
El portaveu del PP, Sr. Sureda, manifesta la seva conformitat i considera que, tot i que no és un solar gaire 
cèntric, és un solar de bones característiques i es troba devora d’una zona verda. 
La portaveu d’UM, Sra. Genovard, està d’acord i comenta que aquest solar és el més idoni pel seu espai. 
El portaveu d’EU/EV, Sr. Adrián, exposa que aquesta proposta és més raonable i considera que, si el 
projecte està en fase terminal i en 1 ò 2 anys estarà construïda l’escoleta, seria interessant tenir construïda 
una plaça a la zona verda. 
El batle exposa que no té perquè ser una plaça, ja que és tracta d’una zona verda. 
Després d’una breu deliberació, els reunits acorden, per unanimitat: 
1. Aprovar la cessió a la Conselleria d’Educació i Cultura de la parcel·la 8, de 2.000 m2 de superfície, la qual 
resulta de la reparcel·lació de les parcel·les 7 i 8 del Pla parcial de les parcel·les 82 i 83 de la Colònia de 
Sant Pere, per construir-hi una nova escoleta a la Colònia de Sant Pere. 
2. Trametre aquest acord a la Conselleria d’Educació i Cultura. 
6. Aprovació, si s’escau, del Conveni entre l’Ajuntament d’Artà i Repsol per dotar d’una 
instal·lació de subministrament de gas propà per canalització el municipi d’Artà 
El batle explica que aquesta obra va lligada a les obres que s’inclouen en el Pla d’obres i serveis. 



Després d’un any i mig llarg de conversacions amb empreses diferents, s’ha arribat a un acord amb Repsol 
per dotar d’una instal·lació de subministrament de gas propà per canalització en el municipi d’Artà. 
S’ha negociat amb l’empresa i s’ha aconseguit que es doti tot el poble d’Artà de la canalització de gas propà 
a canvi d’una aportació de l’Ajuntament de 18.422.219 PTA. 
El batle exposa que en la Comissió Informativa es va qüestionar, per part del portaveu del PP, que 
l’Ajuntament aportàs aquesta quantitat, ja que la considerava excessiva. 
L’oportunitat de poder realitzar aquestes obres val més que aportar la quantitat esmentada, considera el 
batle. 
El portaveu del PP, Sr. Sureda, està a favor de la xarxa de canalització de gas propà. Considera que és un 
mal conveni, ja que pagar 18.422.219 PTA no té raó de ser, perquè la cessió de terrenys i l’obra civil és molt 
superior. Seria convenient demanar un dret de propietat sobre la xarxa. 
El batle exposa que els terrenys no es donen, se cedeixen, i considera que a l’Ajuntament no li interessa ser 
propietari d’una xarxa subterrània. 
La portaveu d’UM, Sra. Genovard, considera correcta l’observació que ha fet el portaveu del PP, que seria 
millor un altre conveni, però votarà a favor. 
El portaveu d’EU/EV, Sr. Adrián, considera que amb aquest conveni l’Ajuntament parteix d’una situació de 
debilitat. No obstant, opina que, si un conveni millor arriba d’aquí a 10 anys, no interessa perquè és ara quan 
s’han d’obrir les síquies. Aquesta debilitat costa doblers, opina el portaveu d’EU/EV. 
Finalment, el portaveu esmentat considera que la canalització de gas propà és un avanç. 
Després d’una breu deliberació, es vota l’assumpte i, per 10 vots a favor (UIA, PSOE, UM i EU/EV) i 3 
abstencions (PP), s’acorda: 
1. Aprovar el conveni entre l’Ajuntament d’Artà i Repsol per dotar d’una instal·lació de subministrament de 
gas propà per canalització el municipi d’Artà. 
2. Facultar el batle perquè signi el conveni. 
3. Trametre aquest acord a Repsol. 
7. Aprovació, si s’escau, de la moció de reivindicació contra el Govern central sobre la restitució 
de la xarxa ferroviària de Mallorca 
El portaveu del PSOE, Sr. Silva, llegeix aquesta moció que, copiada literalment, diu: 
“Som conscients que les Illes Balears, i en concret Mallorca, pateixen d’un dèficit històric i importantíssim 
pel que fa a transport públic. 
Les nostres carreteres absorbeixen una quantitat de trànsit desmesurada durant tot l’any i, quan arribam a 
l’estiu, aquest fet encara és més greu. Amb un 2 % de la població de l’Estat arribam a un 5 % dels vehicles. 
Tenim el doble de cotxes per habitant que a la península i una taxa de sinistralitat molt superior a la resta de 
l’Estat. De fet, som un dels llocs del món on hi ha més cotxes per habitant. Els vials de comunicació més 
importants de l’illa de Mallorca esdevenen llocs de perill constant i els nostres ciutadans no tenen cap altra 
opció. La carretera de Palma a Cala Rajada n’és un viu exemple. 
També som conscients que a les Illes Balears hem demostrat la nostra solidaritat any rere any amb altres 
territoris de l’Estat, la qual ha servit per realitzar-hi inversions públiques importants en matèria de transport. 
És per això que exigim del Govern de l’Estat espanyol ser tractats de la mateixa manera que la resta de 
ciutadans de l’Estat quant a infraestructures. 
Consideram que el tren, per ser un mitjà de transport respectuós amb el medi ambient, és especialment 
adequat per a unes illes amb uns recursos naturals escassos. 
Necessitam, de manera urgent, inversions importants en el sector ferroviari, en particular, i en el transport 
públic, en general, a Mallorca, ja que aquesta és la necessitat de la majoria dels nostres ciutadans, així com 
un dret legítim per part seva”. 
El portaveu del PP, Sr. Sureda, manifesta la seva conformitat. Considera que hi ha poca iniciativa en la zona 
de Manacor-Artà, amb el tren ja existent. S’hauria d’haver fet el projecte de rehabilitació de la zona de 
Manacor-Artà. 
El batle diu que si parlam de poca iniciativa respecte a aquest tema, la que tenia el govern anterior. 
La portaveu d’UM i el portaveu d’EU/EV, Sra. Genovard i Sr. Adrián, respectivament, manifesten la seva 
conformitat. 
Després d’una breu deliberació, els reunits acorden, per unanimitat: 



1. Aprovar la moció de reivindicació contra el Govern central sobre la restitució de la xarxa ferroviària de 
Mallorca. 
2. Trametre aquest acord al Govern central. 
8. Aprovació, si s’escau, de la moció d’adhesió a la jornada del dia europeu sense cotxe 
El portaveu d’EU/EV, Sr. Adrián, llegeix aquesta moció que, copiada literalment, diu: 
“L’Ajuntament d’Artà, seguint el compromís que va adquirir en anteriors plenaris: 
- suport a la Carta Europea dels Drets dels Vianants, 
- el dia sense cotxes de l’any passat, 
- l’acord recent per estudiar una reforma integral del trànsit en el nostre municipi, en la línia de polítiques 
per calmar el trànsit, i 
- demanda de la millora dels transports públics, sobretot la recuperació del ferrocarril. 
Dóna suport a la iniciativa que, sota el lema “El poble sense el meu cotxe”, està programada pel proper 22 
de setembre, i es compromet a fer-ne difusió i a promoure actuacions en els centres escolars per limitar l’ús 
del transport individual motoritzat i animar els ciutadans del municipi a desplaçar-se mitjançant alternatives 
no motoritzades: a peu i en bicicleta”. 
Després d’una breu deliberació, els reunits acorden, per unanimitat: 
1. Aprovar la moció d’adhesió a la jornada del dia europeu sense cotxe. 
Acords 
1. Ratificar la urgència de la sessió. 
2. Acordar, per unanimitat, el següent: 
Declarar vàlida la licitació i adjudicar, definitivament, el contracte del Servei d’Educació Infantil de primer 
cicle a l’empresa Aixa, SCL, pel preu de 16.450.000 PTA/anuals (98.866,49 €) i segons les condicions que 
s’assenyalen en l’oferta. 
Procedir a la devolució de la garantia provisional presentada. 
Notificar a l’empresa adjudicatària que, en el termini de 10 dies a partir d’haver rebut la notificació d’aquest 
acord, ha de presentar el document que acrediti la constitució de la garantia definitiva i s’ha de formalitzar el 
contracte administratiu corresponent. 
Comprometre’s a renegociar el Plec de condicions amb el Pressupost de l’any 2002. 
3. Ratificar, per unanimitat, l’acord de la Comissió de Govern de 3 de setembre de 2001 relatiu a la 
designació de les festes locals per a l’any 2002. 
4. Acordar, per unanimitat: 
Sol·licitar al Consell de Mallorca incloure en el Pla d’obres i serveis corresponent a l’any 2001 la 5a fase de 
l’obra Renovació de la xarxa de canonades de l’abastament i sanejament d’Artà, amb un pressupost 
total de 75.000.000 PTA (450.759,08 €), segons el projecte redactat per l’enginyer industrial Martí Vila 
Jaume, dels Serveis Tècnics del Consell de Mallorca. 
Trametre aquest acord al Consell de Mallorca. 
5. Acordar, per unanimitat: 
Aprovar la cessió a la Conselleria d’Educació i Cultura de la parcel·la 8, de 2000 m2 de superfície, la qual 
resulta de la reparcel·lació de les parcel·les 7 i 8 del Pla parcial de les parcel·les 82 i 83 de la Colònia de 
Sant Pere, per construir-hi una nova escoleta a la Colònia de Sant Pere. 
Trametre aquest acord a la Conselleria d’Educació i Cultura. 
6. Acordar, per 10 vots a favor (UIA, PSOE, UM i EU/EV) i 3 abstencions (PP): 
Aprovar el conveni entre l’Ajuntament d’Artà i Repsol per dotar d’una instal·lació de subministrament de 
gas propà per canalització el municipi d’Artà 
Facultar el batle perquè signi el conveni. 
Trametre aquest acord a Repsol. 
7. Acordar, per unanimitat: 
Aprovar la moció de reivindicació contra el Govern central sobre la restitució de la xarxa ferroviària de 
Mallorca. 
Trametre aquest acord al Govern central. 
8. Aprovar, per unanimitat, la moció d’adhesió a la jornada del dia europeu sense cotxe. 
El batle aixeca la sessió, de la qual, com a secretària, estenc aquesta acta. 



La secretària Vist i plau 
El batle 


